

Misrepresentation of Intertek Certified Product / Représentation erronée du produit certifié Intertek

Hot Tub, Branded Dominion Spas, Model L725 | Bain à remous, Marque Dominion Spas, Modèle L725

Notification Type:	Misuse of Certification Mark / Mauvaise utilisation des marques de certification
Certification Type:	Not Intertek Certified

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of products in the marketplace that are bearing an incorrect Intertek Certification Mark that is being misused as identified below. | Intertek informe les consommateurs, détaillants et distributeurs de produits sur le marché qui portent une marque de certification Intertek incorrecte et qui est utilisée de manière abusive comme indiqué ci-dessous.

Company Identification

Guangzhou Sunrans Sanitary Ware Co., Ltd

Product Identification

Misuse of Intertek Mark - Hot tubs, branded Dominion Spas, Model L725. These units have been found to have an ETL mark in multiple locations on labels with a model number that is not ETL certified, and has incorrect ratings shown. Photos shown on page 2.

Mauvais usage du marquage Intertek - Spas, marque Dominion Spas, modèle L725. Il a été constaté que ces unités portent une marque ETL à plusieurs endroits sur les étiquettes avec un numéro de modèle qui n'est pas certifié ETL, et présentent des valeurs incorrectes. Photos montrées à la page 2.

Hazard Involved

Model Not Intertek Certified, Misuse of Intertek Mark

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs.

Photos and Images / Photos et images

